
	  

Bestyrelsesmøde tirsdag den 17. maj 2011 
Mødedeltagere: Per Munch (PM), Morten Munch (MM), Per Reslow-Olsen (PRO), Marianne 

Bjerborg (MB), Mads Emil Zinckernagel (MEZ) og Søren Foverskov Rasmussen 
(SFR). 
Martin Skovgaard Hindsbo (MSH) deltager i sin egenskab af klubbens facility 
manager. 
 

Afbud:  Martin Borch (BORCH), Jørgen Jensen (JJ), Jan Sølyst (JS) og Thomas Wilken 
(TW). 

 
Referat: Søren Foverskov Rasmussen (SFR) 
 
 
 
1. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen 

• Godkendt. SFR lægger på nettet. 
 
2. Orientering fra økonomiudvalget, herunder stigning i baneleje for 2. halvdel af 2011, 

balance pr. 30.4.2011 m.v. 
• Fællestræning stiger til 1.570 pr. halvår. PM sender tal til Helle og Martin. Den færdige 

prisliste sendes til SFR, som uploader på clubbens hjemmeside. 
• PM vil gerne se en nedbrydning af totalen for konto 2550. Helle kontakter PM. 
• Restancelisten. Helle modtager revideret liste og ringer til medlemmer på listen. Det er 

vigtigt at alle sektionsansvarlige er opmærksomme på tilgang og afgang og meddeler 
dette til Helle. 

 
3. Ny restauratør Anders Bay og tilskud til restaurationen 

• Clubben har skrevet kontrakt med Anders Bay. MM udarbejder ny kontrakt. 
• PRO udarbejder inventarliste og sikrer anskaffelse af manglende inventar, således at 

clubben ejer inventar, som er tilstrækkeligt til at drive restaurationen.  
• MM og PRO laver overdragelse med Martin Due. 

 
4. Drøftelse af evt. reparationer i sommerferien. 

• Tom Hansen kontaktes angående maling af skilt ved indgang til gården 
• MSH ser på døren i pigeomklædningen 
• MSH fjerner spindelvæv i loftet 
• MSH husker at åbne døren i hallen, så der bliver luftet ud 

 
5. Nyt fra kontoret 

• Gliese VVS er desværre ikke sponsor mere 
• MSH har taget kontakt til skoler i området. MB udarbejder liste med potentielle 

lejekandidater (og kontaktpersoner) og tager fat i MSH 
• SFR sender liste over sponsorer til MB 
• MM opsiger kontrakt med firmaet som hoster hjemmesidens billedgalleri.  
• PM tager en åben snak med MSH om stort og småt 
• MSH kontakter de personer, som ikke har responderet på klubbens brev angående 

flytning af banetid 
• MSH fortsætter baneudlejning 

 
6. Orientering fra USU 

• Alt OK for MEZ. Overdragelse fra TW fortsætter planmæssigt 
• Gode resultater ved Amager Mesterskaberne 
• Planlægning af den nye sæson (opstart sandsynligvis i uge 31) er i gang 
• DGI laver badmintonskole i hallen – 25. og 26. juni 

 
 
 



	  

7. Orientering fra SEU 
• Alt OK 

 
8. Orientering fra VETU 

• Alt OK 
 
9. Motionistsektionen? 

• Der mangler stadig en formand for sektionen 
 
10. Sponsorudvalget 

• SFR ringer til udestående sponsorer 
• PRO, SFR og JS tager fat i Klubhuspuljen 

 
11. Eventuelt 

• JS har bolden mht. planlægningen af holdturneringen 
• Hallen lukker 23. juni og åbner torsdag 1. august 
• Banetider fredag efter 19 og mandag-torsdag efter 22 forsøges solgt til ½ pris. Dette er 

en test i den nye sæson. MSH kontakter Helle 
• PM og PRO tager fat i udvalgt person angående uddannelse til dommer. Jf. referat fra 

generalforsamlingen. MM undersøger DBFs hjemmeside 
• Boldkontrakt. MM og PM indhenter tilbud  
• Liste over gratister – PM laver liste. 
• MSH undersøger Trygfondens hjemmeside angående hjertestarter og 

førstehjælpskasse. 
• SFR og MM sender ABC logo til MB 
• Klubtøj. Mulighederne undersøges  


